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Acta Assemblea Ordinària 
CENTRE EXCURSIONISTA DE RELLINARS 

 
 

Identificació de la sessió  

Núm:   1/2024 

Data:   23 març 2024 

Horari:   17:00h  a 18:30h 

Lloc:   Local social El Planet, Carrer Xiprer, s/n Rellinars 

Assistents: Marc Malgosa, President   Ton Abad, soci 

Jordi Malgosa, Vicepresident  Marc Busquets, soci 

Pere Capdevila, Tresorer   Anna Capella, sòcia 

Emma Fargas, Vocal   Laia Galí, sòcia 

David Graells, Vocal   Maria Dolors Moreno, sòcia 

Laia Malgosa, Vocal   Montserrat Prior, sòcia 

Joan Batlló, soci    David Segura, soci 

Anna Paloma, sòcia   Manel Sòria, soci 

Alberto Pezzi, soci   Xavier Torres, soci 

 

S’han excusat: Pau Malgosa, Marc Seró, Marta Llunell, Raúl Collbatallé. 

 

Ordre del dia 

1. Aprovació Acta 1/2023 de l’Assemblea General Ordinària de l’anterior sessió. 

2. Aprovació de la gestió 2023, tancament de comptes i pressupost 2024. 

3. Informe massa social 

4. Presentació programa d’activitats 2024 

5. Relleu en l’organització de la Cursa de Muntanya de Rellinars. Presentació de pressupost extraordinari 
i específic per la XI cursa de muntanya de Rellinars. 

6. Precs i preguntes  

 

Desenvolupament de la sessió 

Es passen a tractar els punts previstos en l’ordre del dia: 

1. Aprovació Acta 1/2023 de l’Assemblea General Ordinària de l’anterior sessió. 

El President presenta els acords que es varen prendre en l’Assemblea General anterior, celebrada el 
dia 25/3/2023, i es repassen un a un. 

2. Aprovació de la gestió 2023, tancament de comptes i pressupost 2024. 

https://cerellinars.cat/2023/04/11/2023_03_25-acta-ordinaria-1-2023/
https://cerellinars.cat/2023/04/11/2023_03_25-acta-ordinaria-1-2023/
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El President presenta el resum de la gestió realitzada durant el 2023, durant el qual s’han organitzat 
20 activitats amb 670 participants. També presenta el resum del tancament de l’exercici 2023, 
destacant les principals partides tant d’ingressos com de despeses, que han deixat un resultat positiu 
al Club de 444,92€. A continuació presenta el pressupost 2023 comparat amb la realitat, incidint 
també en les principals desviacions que hi ha hagut. Especial menció al fet d’haver pogut retornar la 
totalitat dels diners que havien avançat alguns membres de la Junta per a poder desenvolupar 
l’activitat del Club amb normalitat. Finalment, exposa el pressupost ordinari pel 2024, que preveu uns 
ingressos de 5.450€ i unes despeses de 3.600€, deixant un benefici net al Club de 1.850€. 

3. Informe massa social. 

En aquest apartat el President informa del nombre de socis i sòcies del club (144 a 31 de desembre) 
dels quals 130 amb dret a vot i 14 menors d’edat. També s’informa de la seva procedència, essent 93 
membres de Rellinars, 26 de Terrassa, i la resta d’altres municipis. Finalment informa que durant l’any 
2023 s’han tramitat 8 llicències FEEC, quantitat reduïda per motiu de no tenir-les disponibles a primers 
d0’any, sinó fins el mes de març. Durant l’any 2024 ja n’hem tramitat 23. 

4. Presentació programa d’activitats 2024 

El President comenta breument les 18 activitats que s’han previst realitzar durant el 2024, 
pràcticament el mateix que l’any anterior. Destaca també algunes de les novetats que s’han 
implementat, com ara l’edició de cartells de les activitats que l’Ajuntament distribuirà pel poble. 
També la reunió de la Vegueria del Vallès de la FEEC que se celebrarà a Rellinars el proper 8 de juliol, i 
en la qual s’hi farà també les eleccions de la nova Veguera o Veguer. S’informa del calendari compartit 
entre Ajuntament i Entitats del poble per evitar solapar activitats, i de l’adhesió del CER a la 
candidatura per a la Creu de Sant Jordi de l’alpinista català Joan Manuel Anglada, que l’any passat ens 
va visitar a Rellinars. 

5. Relleu en l’organització de la Cursa de Muntanya de Rellinars. Presentació de pressupost extraordinari 
i específic per la XI cursa de muntanya de Rellinars  

El President comenta que tot i liderar des del Club l’organització d’aquest esdeveniment, es tracta de 
l’esdeveniment més important del poble i per tant, és de tothom. Per a garantir-ne el seu èxit cal que 
totes les entitats i tots els rellinassencs i rellinassenques s’hi sentit representats i implicats.  

En aquesta 11ª edició de la cursa, s’han volgut incorporar algunes novetats, com ara: 

 Data de la cursa 20 d’octubre 2024 

 Nova imatge i nova denominació: Salvatge Trail – Cursa Muntanya Rellinars. Una imatge nova 
que incorpora la figura d’un llangardaix ocel·lat, i fa referència també a aquesta muntanya 
emblemàtica que tenim tan a prop com és la Roca Salvatge. 

 S’incorpora una cursa de curta distància 6km, apta per a tothom. Aquesta a més podrà fer-se 
també caminant, i serà inclusiva. 

 S’incorporen també les curses infantils, per trams d’edat. 

 Volem que sigui una cursa solidaria, inclusiva, que fomenti el comerç de proximitat 

 Revertir tots els ingressos generats per la cursa en la pròpia cursa: corredors i corredores, i 
també voluntaris i voluntàries: benefici zero. 

Finalment el president informa que el Director de Cursa és en Raúl Collbatallé (que avui ha excusat la 
seva presència per tenir competicions). I també s’informa del pressupost estimat, que serà de 
10.250€. Les principals despeses serien l’edició de samarretes (3.000€), el menjar i begudes (2.500€) i 
les inscripcions, dorsals i cronometratge (1.400€). Pel que fa als ingressos 8.500€ provinents de les 
inscripcions (es preveuen de l’ordre de 500 corredors), 1.000€ de la subvenció de l’Ajuntament i 
1.350€ que s’han d’aconseguir amb col·laboradors i espònsors. 

6. Precs i preguntes  
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a) La sòcia Maria Dolors Moreno pregunta pel nombre de corredors (500) per si s’ajustarà a la normativa 
del Parc. 

En aquest sentit, el President informa que aquesta xifra de corredors és el total. 150 es preveu que 
facin el circuit de 6km, que no transcorre per dins del Parc, sinó que anirem pel sector de l’Alzina. Igual 
que els 50 corredors infantils previstos. I que els 300 corredors restants (que ja estarien dins dels límits 
del Parc) es preveuen 150 per la de 12km i 150 per la de 21km. I ambdós circuits se separen a Les 
Cases (inici del Parc)  seguiran itineraris diferents, per la qual cosa mai hi haurà més de 150 corredors 
per un mateix itinerari dins del Parc de Sant Llorenç. 

b) El soci Alberto Pezzi proposa que s’organitzin sortides a muntanya (Pirineu), allunyats dels entorns de 
Rellinars.  

Recollim el seu suggeriment i en la mesura que sigui possible mirarem de fer alguna sortida d’aquestes 
més llargues cada any. S’anima a que qualsevol soci o sòcia que vulgui realitzar una activitat concreta, 
ens ajudi a impulsar-la i fer-la a través del Centre Excursionista. 

c) El soci Marc Busquets proposa recuperar l’excursió que s’havia fet durant molts anys de La Mata a 
Mura. I també de fer-la a peu des de Rellinars. 

Recollim el seu suggeriment i mirarem d’organitzar aquesta activitat, potser de cara al Setembre, amb 
les dues opcions: des de Rellinars o des de La Mata. El Tresorer Pere Capdevila afegeix que es podria 
contractar un microbús per anar a recollir els conductors a La Mata i baixar-los de nou a Mura. 

d) La sòcia Laia Galí comenta que no hi havia informació concreta a la web de la celebració de 
l’assemblea i li ha costat saber l’hora i el lloc. 

En aquest sentit la Laia té raó perquè solament es va informar en detall enviant un email individual a 
cada soci i sòcia, i al web només estava informat al calendari d’activitats de la barra lateral, sense 
indicar ni hora ni lloc. Per a properes assemblees, se’n deixarà constància al web i s’hi publicarà també 
la convocatòria. 

 

Acords 

1. S’aprova per unanimitat l’Acta de l’anterior Assemblea General. 

2. S’aproven per unanimitat la gestió del 2023, el tancament de l’exercici econòmic 2023 i el pressupost 
pel 2024. 

3. S’accepta i aprova per unanimitat l’informe sobre la massa social del Club a 31/12/2023. 

4. S’aprova per unanimitat el calendari d’activitats previst pel 2024. 

5. S’aprova per unanimitat el nou format de la Salvatge Trail – Cursa Muntanya Rellinars, així com el 
pressupost d’ingressos i despeses. 

6. En el darrer punt de precs i preguntes la Junta Directiva pren nota dels suggeriments rebuts pels socis i 
sòcies per tal de posar-los en pràctica el més aviat possible. 

 

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

 

El Secretari,        Vist i plau: 

         El President  
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